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Vragen : 
 
Spelregels voor zelfbeheer en nieuwe initiatieven 
De PvdA Fractie heeft signalen ontvangen dat deze spelregels niet bij alle Rijswijkse bewoner bekend zijn en dit 
eigenlijk wel hadden willen weten om participatie te bevorderen. Is het college hiervan op de hoogte en ziet 
het college hierin ruimte voor verbetering om toekomstige participatie van Rijswijkse bewoners met een warm 
onthaal en positieve houding tegemoet treden? 
 
Effectieve communicatiestrategie 
Hoe zal het op te stellen communicatieplan ervoor zorgen dat bewoners goed geïnformeerd zijn en zich 
betrokken voelen bij de groenbeheerwerkzaamheden, en welke kanalen worden hiervoor ingezet? De PvdA 
fractie krijgt signalen dat Rijswijkse burger “Zeer ontevreden” zijn over de gemeentelijke communicatie van 
het Groenbeheer en dat het groenbeheer toegankelijker zou moeten zijn voor de gemeenschap. 
 
Evaluatie 
Zijn leermomenten naar aanleiding van het vorige Groenbeheerplan meegenomen in het opstellen van dit 
nieuwe plan, en zo ja, welke waren dat? 


